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朝陽科技大學
098學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1581
	Course Number
	1581

	授課教師
	楊文蘭
	instructor
	YANG,WEN LAN

	中文課名
	商事法
	Course Name
	Business Law

	開課單位
	行銷與流通管理系(四日)一B
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	3
	Credits
	3

	課程目標
	1.商事法為民法之特別法，包含公司法、票據法、海商法、保險法四部分。

2.本課程將較著重於公司法與票據法之介紹；期藉由案例分析的方式，讓學生能從中了解公司治理於法規上的運作，並能熟悉實務上票據之運用。


	Objectives
	1.Commercial law is special law of the Civil law，including of Corporate law、Bill law、Maritime  law、Insurance Method.

2.The court will be emphatically introduced on Corporate law and Bill law，hopes that students could understand the company governs  operated in law and be familiar with making use of  the bill.

	教材
	當代案例商事法(2版)

作者：劉連煜、曾宛如、張新平、江朝國

出版社：新學林
	Teaching Materials
	business law in case study

	成績評量方式
	期中考33％,期末考33％，平時33％
	Grading
	Grading midddle test33%

final test 33%

report 33%

	教師網頁
	

	教學內容
	1. 使學生了解公司法與票據法之基本意義及概念

2. 能具備識別公司內外部管理環境中產生之法律問題

3. 能有正確保險法規之認識。

4. 能應用金融商事法規。
	Syllabus
	1. Enabling students to understand basic meaning and concepts of Company Act and Negotiable Instruments Act. 

2. Able to identify legal problems in internal and external management environment of a company. 

3. Professional attitudes of having accurate financial regulations. 

4. Able to apply financial regulation knowledge in actual life.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

